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OBEC Lovinobaňa 

SNP 356/1, 985 54 Lovinobaňa 

 

Z á p i s n i c a   č. 7/2022 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 26.októbra 2022 o 17.15 h. 
 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice, návrhovej komisie  

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu obce na r. 2023 a viacročného 

rozpočtu na r. 2024 – 2025 

5. Návrh rozpočtu na r. 2023 a viacročného rozpočtu na r. 2024 – 2025 

6. Rozpočtové opatrenie č. 5/2022 

7. Záver 

 
 

 

Prítomní: 

Starosta obce–Ing. Marian Lenhard 

Poslanci– Bc. Jozef Košičiar, PhDr. Pavel Mičianik, PhD., M.A, Ján Roţňai, Mária Špaňhelová, Ing. 

Miroslava Tkáčová, Bc. Andrea Valachová, Mgr. Margaréta Ţigová 

Hlavná kontrolórka obce – Ing. Alexandra Vranová 

 

Neprítomní:Ján Baláţ,Ľubica Mániková, 

 

 

K bodu 1/ 

 Ing. Marian Lenhard, starosta obce – otvorenie zasadnutia o 17.15 h a privítanie 

prítomných.Predloţil pôvodný návrh programu zasadnutia, ktorý OZ schválilo hlasmi 

všetkých prítomných poslancov. Následne poţiadal schváliť pozmenený program zasadnutia. 

Doplnil sa bod č. 7 – Správa o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

školy v školskom roku 2021/2022. 

 

 OZ schvaľujedoplnený Program zasadnutia OZ 

Uzn. č. 71/2022  Za: 7  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 2/  

 Starosta obce– návrh za overovateľov –Mária Špaňhelová, Ing. Miroslava Tkáčová 

návrh za členov návrhovej komisie – Ján Roţňai, Mgr. Margaréta Ţigová 

 

 OZ schvaľuje zloženie komisií 

Uzn. č. 72/2022  Za: 7  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu  3/  

 Starosta – neboli stanovené nové úlohy. 

 

 OZ berie na vedomie 

Uzn. č. 73/2022  Za:7  Proti: 0  Zdržal sa: 0 
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K bodu  4/  

 Ing. Alexandra Vranová –oboznámila poslancov OZ soStanoviskom hlavnej kontrolórky obce 

k návrhu rozpočtu obce na r. 2022 a viacročného rozpočtu na r. 2023 – 2024.Rozpočet by sa 

mal schváliť najmä preto, aby obec nemusela v budúcom roku fungovať v rozpočtovom 

provizóriu. Nové obecné zastupiteľstvo, zvolené v týchto voľbách, sa k rozpočtu bude musieť 

v januári budúceho roku vrátiť a upraviť ho podľa aktuálnych potrieb. Vláda obciam a mestám 

umoţní čerpať kapitálové príjmy a rezervný fond na beţné výdavky, aby si z nich mohli platiť 

narastajúce ceny za energie. Ak vláde neprejde rozpočet a v štáte bude rozpočtové 

provizórium, nebude moţné v budúcom roku čerpať ţiadne granty ani dotácie na občianske 

zdruţenia. Úver na novú MŠ sa spláca z prebytku beţného rozpočtu. Na záver svojej správy 

konštatovala, ţe „návrh rozpočtu obce na roky 2023 – 2025 spĺňa ustanovenia § 9 a § 10 

zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších 

predpisov“ a obecné zastupiteľstvo ho „môže schváliť na rok 2023 ako záväzný a na roky 

2024 a 2025 ako nezáväzný“. 

 

 OZ berie na vedomie 
Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu obce na r. 2023 a viacročného 

rozpočtu na r. 2024 – 2025 

Uzn. č. 74/2022  Za:7  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu  5/  

 Starosta–poslanci OZ dostali návrh rozpočtu k nahliadnutiu prostredníctvom elektronickej 

pošty.V prípade viacročného rozpočtu na roky 2024 – 2025 ide o hrubý odhad. 

 Bc. Andrea Valachová – pýtala sa na aké obdobie má obec zazmluvnené energie. 

 Starosta v prípade elektrickej energie je to do konca tohto roka a v prípade plynu do konca 

budúceho roka. Či sa však podmienky v prípade plynu nebudú v súčasnej situácii meniť, nikto 

zodpovedne povedať nevie. 

 

 OZ v Lovinobani 

Schvaľuje: 

Rozpočet na rok 2023 ako vyrovnaný:                 
 Beţné príjmy 2 113 373,00 

Beţné výdavky 2 048 251,00 

Bežný rozpočet 65 122,00 

Kapitálové príjmy 1 000,00 

Kapitálové výdavky 150 200,00 

Kapitálový rozpočet -149 200,00 

Rozpočet prebytok+/schodok- -84 078,00 

  

Schodok rozpočtu je pokrytý prebytkom FO:   

Finančné operácie - príjmy 150 200,00 

Finančné operácie - výdavky 66 122,00 

FO rozpočet prebytok 84078,00 

 

b) berie na vedomie 
 viacročný rozpočet na roky 2024– 2025 
  

Uzn. č. 75/2022  Za:7  Proti: 0  Zdržal sa: 0 
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K bodu  6/  

 Starosta –Rozpočtové opatrenie č. 5/2022 dostali poslanci OZ prostredníctvom elektronickej 

pošty. Finančné prostriedky z beţných výdavkov treba nahradiť prostriedkami z rezervného 

fondu, aby sa nezablokoval beţný rozpočet. Všetky uvedené práce (schody pred DS, krytý 

chodník v ZŠ, okná a dvere na márnici) boli realizované, miešacie koleso na ČOV príde 

v decembri t. r. 

 

 OZ schvaľuje 

Uzn. č. 76/2022  Za: 7  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu  7/  

 Starosta – Správu o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy 

v školskom roku 2021/2022zaslal poslancom OZ elektronickou poštou predsedkyňa rady ZŠ 

Bc. A. Valachová. 

 RNDr. Katarína Golianová – upozornila, ţe beţecká dráha okolo multifunkčného ihriska je 

v dezolátnom stave. Škola vypracovala projekt na jej obnovu, ktorá by stála 17 000 €. Tento 

projekt neprešiel. V zlom stave je aj multifunkčné ihrisko. Poškodili sa mantinely, keďţe tam 

chodia aj mimo školského vyučovania. Cez Centrum voľného času škola objednala nové siete 

na bránky v hodnote 600 €. 

 Starosta – vyrúbali sa aj nebezpečne veľké stromy pred budovou školy. 

 PhDr. Pavel Mičianik, PhD., M.A. – pýtal sa, či sa opravila aj veţička na pavilóne A. 

 RNDr. Katarína Golianová – veţička sa ešte neopravila. Opravil sa komín, ktorý bol 

v havarijnom stave. 

 

 OZ schvaľuje 

Správu o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy v školskom roku 

2021/2022 

Uzn. č. 77/2022  Za: 7  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

 

 Mária Špaňhelová – pýtala sa na zapracovanie do rozpočtu návrhov za miestnu časť Uderiná 

a na inventarizáciu. 

 Starosta – poţiadavky sú v rozpočte zahrnuté, inventarizácia sa vykoná do konca roka, teraz 

sú prioritou nadchádzajúce voľby. 

 

 RNDr. Katarína Golianová – Poďakovala končiacemu starostovi Ing. Marianovi Lenhardovi 

za dlhoročnú plodnú spoluprácu a odovzdala mu kyticu kvetov. 

 

 Starosta obce sa poslancom poďakoval za účasť a o 17.45 h ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 

 

V Lovinobani dňa 28. 10. 2022 

 

Zapísal:   PhDr. Pavel Mičianik, PhD., M.A.  ............................. 

 zástupca starostu obce 

 

Overovatelia: Mária Špaňhelová   ............................. 

 

  Ing. Miroslava Tkáčová   ............................. 

 

Ing. Marian Lenhard, starosta obce   ........…..…………   

   


